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               ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
                 Nr. 101/31.07.2023 
 

 
PROCES-VERBAL 

 
Încheiat astăzi 31.07.2023 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
Şedinţa a fost deschisă de domnul Rădescu Viorel Emil, secretar general al Municipiului 

Caracal, care a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi 16 consilieri locali din cei 19 consilieri locali 
aleşi, (doamna consilier Gongea Ofelia-Alina, domnii consilieri Mitroi Dumitru-Liviu și Pavel 
Cristian) lipsind motivat.  

Având în vedere prevederile art. 133 alin. 1, art. 134 alin. 1 lit. a, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 secretarul general al municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având 
în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal 
prin adresa nr. 46312/27.07.2023 în baza Dispoziţiei nr. 1000/27.07.2023. 

Domnul secretar general, supune spre aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 
28 iunie 2023, procesul – verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 04 iulie 
2023, procesul – verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 12 iulie 2023 și 
procesul – verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 20 iulie 2023, acestea fiind 
aprobate în unanimitate. 

Preşedintele de şedinţă, doamna viceprimar Samiee Marina, dă cuvântul domnului primar 
pentru a prezenta ordinea de zi. 

Domnul primar, dă citire ordinei de zi. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, aceasta fiind aprobată cu 16 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 
Domnul consilier Stănescu Viorel Octavian nu își exercită dreptul de vot la proiectul de 

hotărâre nr. 160/26.07.2023. 
 
2.Proiect de hotărâre nr. 147/26.07.2023 referitor la însușirea raportului de evaluare, a 

studiului de oportunitate, a concesionării fără licitaţie publică către Bălăceanu Ion, pe o perioadă de 49 
de ani, a unei suprafeţe de teren de 269,00 mp., aparţinând domeniului privat al Municipiului Caracal, 
situată în Caracal str. 1 Decembrie 1918, nr. 1A, Jud. Olt, pentru extindere construcție este prezentat 
de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia 
de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
  
3.Proiect de hotărâre nr. 148/26.07.2023 referitor la însușirea raportului de evaluare, a 

studiului de oportunitate, a concesionării fără licitaţie publică către S.C. CERES COM S.R.L., pe o 
perioadă de 49 de ani, a unei suprafeţe de teren de 409,00 mp., aparţinând domeniului privat al 
Municipiului Caracal, situată în municipiul Caracal, Aleea Dragoș Vodă, nr. 7M, Jud. Olt, pentru 
extindere construcție este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
4.Proiect de hotărâre nr. 149/26.07.2023 referitor la însușirea raportului de evaluare, a 

studiului de oportunitate, a concesionării fără licitaţie publică către S.C. MATO S.R.L., pe o perioadă 
de 49 de ani, a unei suprafeţe de teren de 365,00 mp., aparţinând domeniului privat al Municipiului 
Caracal, situată în Municipiul Caracal, Aleea Virgil Carianopol, nr. 8B, Jud. Olt, pentru extindere 
construcție este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit 
aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
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5.Proiect de hotărâre nr. 150/26.07.2023 referitor la însușirea raportului de evaluare, a 

studiului de oportunitate, a concesionării fără licitaţie publică către S.C. MATO S.R.L., pe o perioadă 
de 49 de ani, a unei suprafeţe de teren de 342,00 mp., aparţinând domeniului privat al Municipiului 
Caracal, situată în Municipiul Caracal, Intrarea Buzești, nr. 4B, Jud. Olt, pentru extindere construcție 
este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz 
favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
6.Proiect de hotărâre nr. 151/26.07.2023 referitor la însușirea raportului de evaluare, a 

studiului de oportunitate, a concesionării fără licitaţie publică către S.C. MICROMAL SERV S.R.L., 
pe o perioadă de 49 de ani, a unei suprafeţe de teren de 922,00 mp., aparţinând domeniului privat al 
Municipiului Caracal, situată în Municipiul Caracal, Intrarea Vornicul Ureche, nr. 4B, Jud. Olt, pentru 
extindere construcție este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
7.Proiect de hotărâre nr. 152/26.07.2023 referitor la alipirea imobilului teren înscris în Cartea 

Funciară nr. 53182, cu imobilul teren înscris în Cartea Funciară nr. 57553, aparținând domeniului 
privat al Municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată 
că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
8.Proiect de hotărâre nr. 153/26.07.2023 referitor la completarea prevederilor H.C.L. Caracal 

nr. 65/01.04.2022 privind schimbarea destinației imobilelor - construcții C2 și C3 identificate în CF nr. 
59218, ce aparțin domeniului public al muncipiului Caracal, situate în Caracal, str. Vasile Alecsandri, 
nr. 77, jud. Olt, deținute în administrare de către Liceul Tehnologic “Dimitrie Petrescu” este prezentat 
de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia 
de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 15 voturi pentru și o abținere 
(domnul consilier Popescu Eugen-Cătălin). 

 
 9.Proiect de hotărâre nr. 154/26.07.2023 referitor la predarea către Ministerul Dezvoltării, 
Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I. S.A.”, a 
amplasamentului şi asigurarea condiţiilor în vederea executării obiectivului de investiţii Proiect tip – 
Construire „Sală de sport cu tribună 180 locuri, str. Tîrgul Nou nr. 2E municipiul Caracal” este 
prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 10.Proiect de hotărâre nr. 155/26.07.2023 referitor la aprobarea inventarului domeniului 
privat al municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 11.Proiect de hotărâre nr. 156/26.07.2023 referitor la modificarea Anexei nr. 2 la 
Regulamentul de organizare și funcționare al Primăriei Municipiului Caracal – Stat de funcții al 
Primăriei Municipiului Caracal, aprobat  prin H.C.L. nr. 30/24.02.2023 este prezentat de domnul 
consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 12.Proiect de hotărâre nr. 157/26.07.2023 referitor la aprobarea Protocolului de colaborare 
dintre Spitalul Municipal Caracal și Centrul de Asistență Medico-Socială Caracal este prezentat de 
domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 
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 Domnul primar: C.A.M.S.-ul se află în aceeași curte cu Spitalul Municipal Caracal, ar fi 
culmea să luăm mâncarea din altă parte. Trebuie să existe o colaborare între spitalul social și celălalt 
spital, a apărut o lege acum și nu mai putem lua medicamentele de la spital dar celelalte servicii le 
putem lua.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
   
13.Proiect de hotărâre nr. 106/30.05.2023 referitor la modificarea organigramei și statului de 

funcții ale Serviciului Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor al Municipiului 
Caracal este prezentat de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz 
favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 14.Proiect de hotărâre nr. 158/26.07.2023 referitor la aprobarea contului de execuție bugetară 
al U.A.T. Municipiul Caracal la data de 31.03.2023 este prezentat de doamna consilier Mușat Cornelia 
Mariana care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
   

 15.Proiect de hotărâre nr. 159/26.07.2023 referitor la aprobarea listelor cu propunerile de 
casare a mijloacelor fixe și a obiectelor de inventar din patrimoniul societății A.D.P.P. Caracal este 
prezentat de doamna consilier Mușat Cornelia Mariana care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
   

 16.Proiect de hotărâre nr. 160/26.07.2023 referitor la vânzarea fără licitație publică a 
imobilului teren în suprafață de 50.00 mp., situat în Municipiul Caracal, Aleea Castanilor, nr. 5, jud. 
Olt, ce aparține domeniului privat al Municipiului Caracal, înscris în Cartea funciară nr. 59883 
Caracal, către Andrei Ionuț – Daniel precum și însușirea raportului de evaluare este prezentat de 
doamna consilier Mușat Cornelia Mariana care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 
 Domnul consilier Vîrdol Daniel: din raportul de evaluare reiese că valoarea terenului este în jur 
de 50 euro m2 , am mai avut discuții pe această temă cu votarea la pachet a însușirii raportului de 
evaluare și a proiectului în sine. Ce se întâmplă dacă nu suntem de acord cu raportul de evaluare?  
 Domnul primar: cel care face raportul de evaluare trebuie să fie obligatoriu atestat ANEVAR. 
 Domnul secretar general: nu poate să vină alt evaluator și să spună altceva, pentru că un raport 
de evaluare pe lângă faptul că evaluatorul își asumă responsabilitatea evaluării prețului, el are în spate 
și niște metode de calcul pe care un alt evaluator nu va putea să facă o altă evaluare.  
 Domnul consilier Vîrdol Daniel: .... numai că un teren într-o zonă centrală a orașului cu toate 
utilitățile este evaluat la 50 de euro m2 uitându-te pe alte site-uri găsim la 60, 70 de euro la marginea 
orașului unde nu sunt utilități. Mie mi se pare evaluat la un preț mai mic decât este în realitate. 
 Doamna consilier Mușat Cornelia-Mariana: în raport evaluarea terenului este de 15.347 lei și 
sunt 50 m2 ceea ce înseamnă 306 lei m2 adică 60 de euro în mare. 
  Domnul primar: dacă mai aveți nemulțumiri suntem dispiși la orice sau găsim altă formulă.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 15 voturi pentru. 
 

 17.Proiect de hotărâre nr. 161/26.07.2023 referitor la modificarea prevederilor art. 2 din 
Hotărârea Consiliului Local Caracal nr. 104/08.06.2023 privind aprobarea Documentației de avizare a 
lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Creșterea 
eficienței energetice moderate la Creșa nr.1, Municipiul Caracal, jud. Olt" este prezentat de doamna 
consilier Mușat Cornelia Mariana care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 18.Proiect de hotărâre nr. 162/26.07.2023 referitor la modificarea prevederilor art. 2 din 
Hotărârea Consiliului Local Caracal nr. 105/08.06.2023 privind aprobarea Documentației de avizare a 
lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Creșterea 
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eficienței energetice moderate la sediul administrativ Impozite și Taxe Locale, Caracal, jud. Olt" 
este prezentat de doamna consilier Mușat Cornelia Mariana care arată că proiectul a primit aviz 
favorabil în comisia de specialitate. 
 Domnul primar: această eroare materială se datorează cursului euro. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 19.Proiect de hotărâre nr. 163/26.07.2023 referitor la aprobarea implementării proiectului 
,,Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente digitale a unităților de învățământ 
preuniversitar și a unităților conexe  din  Municipiul Caracal: Liceul Teoretic Ioniță Asan, Liceul 
Teoretic Mihai Viteazul, Liceul Tehnologic Matei Basarab, Liceul Tehnologic Constantin Filipescu, 
Școala Gimnazială Nr.2, Școala Gimnazială Gheorghe Magheru, Școala Gimnazială  Nicolae 
Titulescu” este prezentat de domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan care arată că proiectul a primit 
aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 20.Proiect de hotărâre nr. 164/26.07.2023 referitor la aprobarea Acordului de parteneriat între 
U.A.T. Municipiul Caracal și Spitalul Municipal Caracal în vederea depunerii la finanțare și a 
implementării proiectului ,,MODERNIZAREA SISTEMELOR INFORMATICE ȘI 
INFRASTRUCTURII DIGITALE ÎN SPITALUL MUNICIPAL CARACAL” în cadrul apelului 
de proiecte PNRR/COD APEL: MS-733 aferent I3.3.-apel competitiv - Componenta C7 – 
Transformare digitală - Investiția I.3 Realizarea sistemului de eHealth și telemedicină, Investiția I1.3.3 
Investiții în sistemele informatice și în infrastructura digitală a unităților sanitare publice este prezentat 
de domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
   

 21.Proiect de hotărâre nr. 165/26.07.2023 referitor la completarea prevederilor art. 1 din 
H.C.L. Caracal nr. 129/29.08.2022 privind desemnarea reprezentanților Consiliului local al 
Municipiului Caracal în Consiliul de administrație al Spitalului Municipal Caracal este prezentat de 
domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 
 Domnul consilier Cernat Costin-Șerban: propun pe domnul consilier Alexe Costică  
 Supusă la vot propunerea, aceasta a fost votată în unanimitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 15 voturi pentru. 
 

 22.Proiect de hotărâre nr. 166/26.07.2023 referitor la aprobarea Registrului Local al Spațiilor 
Verzi aferent domeniului public și privat al Municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier 
Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
23.Proiect de hotărâre nr. 167/27.07.2023 referitor la utilizarea suprafeței de teren de 52.262 

mp, situată în intravilanul municipiului Caracal, strada Arțarului, nr. 79, în vederea realizării 
proiectului „Înființare centru de colectare prin aport voluntar” în cadrul obiectivului de investiții 
„Dezvoltarea, modernizarea și completarea sistemului pentru managementul integrat al deșeurilor 
pentru tranziția la economia circulară în municipiul Caracal” este prezentat de domnul consilier Pătran 
Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul primar: am hotărât să îl facem în spate la fabica de vagoane unde este deja un centru 
pentru deșeuri inerte. Acest proiect se leagă foarte mult de ceea ce vom face la ecoinsule. Pregătisem 
un proiect care să fie fabrică de deșeuri, adică vegetalele și deșeurile inerte să fie concasate și pregătite 
de A.D.P.P., singura noastră societate pe care o avem cu acționariat sută la sută, din păcate pentru noi 
acest proiect va cădea, pentru că una dintre condițiile care sunt specificate este ca această societate să 
fie pe profit, abia acum am reușit să fim pe plus în anul 2023, este prea puțin iar la proiectele europene 
nu se discută. Noi colectăm mii de tone de vegetale pe an și trebuie să luăm o instalație care să 
valorifice aceste vegetale respectiv trebuie găsite soluții ca din aceste vegetale din deșeurile inerte, 
textile să reușim să facem peleți pentru a valorifica această masă vegetală. Trebuie să găsim o soluție 
în așa fel încât să putem să rezolvăm pentru totdeauna această problemă a deșeurilor vegetale. Aceasta 
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ar fi o investiție undeva la 40 mii euro în mare, după aceea ar mai fi o instalație completă de deșeuri 
inerte adică tot ce înseamnă construcții, cu o investiție de 1 milion de euro vom putea rezolva această 
problemă.  

 Domnul consilier Vîrdol Daniel: referitor la colectarea selectivă, poate primăria sau 
coordonatorul administratorilor de condominii ... pentru că acele containere verticale pentru colectarea 
selectivă au fost dispuse în spatele ghenei de gunoi cu gurile de colectare în interior și practic 
cetățeanul nu are acces la acele containere, așa cum s-a făcut cu containerele mici s-au aplicat niște 
deschizături și pot fi întoarse cu fața către exteriorul gardului și aplicate niște ... pentru că oamenii vin 
și ne întreabă cum să colectăm selectiv dacă ai închis în spate? 

Domnul primar: aveți dreptate, problema este că a fost lăsată pentru fiecare asociație de locatari 
în parte, noi am mai avut aceste discuții și suntem de acord, dar din păcate asociațiile de locatari nu își 
îndeplinesc întotdeauna rolul pe care îl au pentru care sunt create, acolo unde sunt trebuie să rezolvi și 
problema, noi le-am dat o mână de ajutor cu acele îngrădiri, am adus containere pentru selectare, nu va 
fi foarte mult până când vor fi acele ecoinsule, care vor fi prevăzute din start cu camere video, cu 
cartele, totul va fi filmat. Dar până atunci este foarte bine ce ați zis, fiecare asociație să ia măsurile 
corecte.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
24. Informări, întrebări şi interpelări.  
Raport de activitate administrator special S.C. IGO S.A. 
 
Domnul consilier Popescu Eugen-Cătălin: o problemă pe care am observat-o la spital, vă 

propun să faceți o licitație să pună un automat pentru apă rece în zilele acestea toride pentru că nu este 
apă după ce se închide chioșcul de la spital, aparținătorii sau bolnavii care stau la rând să intre nu au de 
unde să își ia apă. Sunt 7-8 automate de cafea și niciunul de apă.   

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, doamna viceprimar Samiee 
Marina declară închise lucrările şedinţei ordinare. 

 
 
 

         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                        SECRETAR GENERAL 
                                                                                                  AL MUNICIPIULUI CARACAL, 
 
            SAMIEE MARINA                                                     RĂDESCU VIOREL EMIL  
 
 
 
 
 
 
 


